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Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Mit kíván tenni a kormány a Dunakanyar tömegközlekedési helyzetének javításáért? . "
címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Csillag István Gazdasági és
Közlekedési miniszterhez . A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztel Miniszter Úr!

A Duna Kanyar már évtizedek óta kiemelt turisztikai régió a térségben élők száma a migráció
következtében évről évre jelentős mértékben növekszik így azok száma is, akik
tömegközlekedési eszközöket kénytelenek igénybe venni iskolába és munkába járás céljából .
Ezen feladatot a Volán busz és a BKV hév járatai biztosítják az elmúlt években gyakorlattá
vált, hogy a szolgáltatás színvonala és a járatok sűrűsége és száma folyamatosan és jelentős
mértékben csökkent . Különösen érthetetlen' ez akkor ha, megnézzük ennek a régiónak a
tömegközlekedési vállalatokat érintő gazdaságosságát Egyértelműen megállapítható hogy a
járatok többségének kihasználtsága igen kedvező, minden bizonnyal jelentős nyereséget
tartalmaz .

Fentiek alapján tisztelettel kérdezem :

Mit kíván tenni Miniszter úr annak érdekében, hogy a Volán busz és a BKV hév helyi járatai
kielégítse a térség igényeit?

Mit kíván tenni annak érdekében, hogy az iskolai járatok ne legyenek túl zsúfoltak, a
gyerekek ne maradjanak le a buszokról és ezért ne várjanak órákat a buszmegállóban?

Mit kíván tenni annak érdekében, hogy munkába járhassanak az emberek?

Ön hogyan látja a térség tömegközlekedési helyzetét?

Várom megtisztelő válaszát!
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